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Mereu am fost sfătuită să fiu recunoascătoare pentru ceea ce primesc. Iar Dumnezeu
m-a binecuvântat  cu două familii,  fără de care nu aș fi  fost  astăzi  aici.  Așa încât,  fidelă
învățămintelor  părintești,  îmi  doresc  să  găsesc  cuvintele  potrivite  pentru  a-mi  exprima
recunoștința  față  de  familia  Facultății  de  Psihologie  și  Științele  Educației,  Universitatea
Ovidius Constanța.

Am călcat pragul acestei instituții în anul 2001, tânăr bobocel absolvent al Colegiului
Național Pedagogic ”Constantin Brătescu” Constanța, și de atunci nu m-am mai despărțit de
ea. Au fost patru ani de muncă, de învățare, de formare, de experiențe, sub îndrumarea unor
oameni excepționali. 

De  ce  oameni  și  nu  profesori?  Pentru  ca  dincolo  de  orice  competențe,  ținută
academică sau prestigiu profesional, cel mai mult am admirat ținuta morală a acestor titani ai
psihologiei  constănțene  și  românești,  care  mi-au  acordat  votul  lor  de  încredere  și  m-au
propulsat în cariera pe care o desfășor azi. Astfel, începând cu anul universitar 2005-2006,
am  pășit  pragul  acestei  Facultăți  ca  preparator  universitar,  continuându-mi  pregătirea
profesională cu studiile de masterat și doctorat, în paralel, la Universitatea din București. 

Deși  pasiunea  pentru  psihologie  a  fost  stârnită  cu  mult  înainte  de  a  veni  la
Universitatea Ovidius Constanța, am descoperit aici noi valențe ale acestui domeniu nobil.
Am descoperit profesioniști, părinți și actuali colegi, de la care am învățat distincția, respectul
pentru  profesie,  eforturile  susținute  pentru  îmbunătățirea  continuă  a  performanțelor  și
calității. 

Am învățat perseverența, curajul și munca în echipă. Am învățat că numai prin simțul
datoriei putem face față solicitărilor vieții. Am învățat diplomația, toleranța, respectul pentru
studenți. Încerc din răsputeri, în fiecare clipă în care sunt în fața studenților, să mă ridic la



nivelul așteptărilor și învățămintelor sădite de profesorii care m-au format și continuă să mă
formeze de 15 ani de când fac parte din acest colectiv. 

Pe site-ul Facultății, stă scris un motto care e foarte aproape de sufletul meu – ”Pentru
anul următor, seamănă grâul. Pentru următorii zece, sădește pomi. Pentru o sută de ani, crește
oameni!”. Vă mulțumesc stimați dascăli, pentru că în fiecare zi mă trezesc și îmi desfășor
activitatea cu aceste cuvinte în minte,  cuvinte pe care la rândul dvs. le-ați  sădit  adânc în
sufletul meu. Și vă mulțumesc din inimă pentru că ați contribuit la acest sentiment care mă
face să mă simt profund onorată că între atâția absolvenți care duc cu mândrie numele acestei
Facultăți pretutindeni în lume, mă aflu și eu.


